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VERSLAG VERGADERING GECOMBINEERDE RAADSCOMMISSIES 

 

BEGROTING 2013 PROGRAMMA 10: VEILIGHEID 

 

Datum: 7 november 2012 

Plaats: Oude raadzaal 

Tijd: 14.20-15.00 uur 

 

Aanwezig: mw. A. Postma (voorzitter), dhr. R.O.Martens (PvdA), dhr. D. Jager (VVD), 

dhr. A. Sijbolts (Stadspartij), mw. L.R. van Gijlswijk (SP), dhr. B. Benjamins (D66), mw. A. Kuik 

(CDA), dhr. M. Verhoef (ChristenUnie), dhr. M. Houwing (Student & Stad), mw. K. de Wrede 

(PvdD) 

Burgemeester: dhr. J.P. Rehwinkel 

Afwezig: dhr. R.P. Prummel 

Namens de griffie: mw. A. Weiland (commissiegriffier) 

Verslag: dhr. Z. Jeuring (Notuleerservice Nederland) 

 

Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 

Dhr. Jager (VVD): 

 Heeft geen opmerkingen. 

Mw. Kuik (CDA): 

 Wil de Monitor leefbaarheid en veiligheid afwachten alvorens conclusies te trekken. De 

stijging van het aantal inbraken baart de fractie zorgen. 

 Het is van belang dat er voldoende geld blijft voor veiligheid in de buurten en voor veiligheid 

bij het uitgaan. 

Dhr. Houwing (Student&Stad): 

 Is blij met de gekozen aanpak tot vermindering van de criminaliteit en overlast in wijken en 

buurten. Het is een lichtend voorbeeld van hoe het kan: samenleving en betrokken personen 

hebben er baat bij. 

 De horecaveiligheid: de fractie ziet graag de effecten van het Regionaal Operationeel Team 

alvorens conclusies te trekken. 

Dhr. Martens (PvdA): 

 Is blij met de aandacht die de burgemeester heeft gevraagd voor het niet invoeren van de 

wietpas en met de aanpak van de drugspanden in de stad. 

 Mensenhandel en prostitutie: aandacht blijft nodig en spreker wil met de commissie spreken 

over extra inzet. Mogelijk kunnen onderdelen van het beleid gericht op mensenhandel 

gekoppeld worden aan het kostendekkend maken van leges voor prostitutie. 

 Vraagt de komende maanden aandacht voor het democratisch controleren van de burgemeester 

in het kader van de veiligheidsregio. Graag discussie met de burgemeester in de commissie. 

 C2000: de burgemeester zou nog terugkomen op het technisch functioneren. 

Dhr. Benjamins (D66): 

 Is het eens met de opmerking van dhr. Martens over de inzet van de burgemeester op het punt 

van de wietpas. 

 Is blij met het veiligheidshuis en de intensivering van de samenwerking met de andere 

gemeenten. 

 Wacht op de cijfers van de Monitor leefbaarheid en veiligheid die begin 2013 komen. Is het 

mogelijk dat de raad deze eerder stuurt? Een korte kwartaalrapportage of een koppeling met 

de BOR-schouw is een mogelijkheid. 

Dhr. Verhoef ChristenUnie): 

 Is blij met de inzet op veiligheid in de wijken en de buurten. Het meldpunt Overlast en Zorg 

wordt steeds meer gebruikt maar kan nog beter worden gepromoot. 
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 Effecten nieuwe Drank- en Horecawet: pas in 2013 ontvangt de raad informatie. Spreker vindt 

dat wat laat; de raad loopt dan achter de feiten aan. 

 Is blij met de afschaffing van de wietpas; het toezicht wordt zo beter in de hand gehouden. 

 Mensenhandel heeft blijvende aandacht nodig; er komt een vervolg op de expertmeeting 

afgelopen zomer. 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 

 De veiligheidsregio: graag dit onderwerp uitgebreider bespreken. Hoeveel uren gaat het de 

burgemeester kosten en gaat dit ten koste van andere taken? 

 Meldpunt Overlast en Zorg: worden de meldingen die bij de politie binnenkomen rechtstreeks 

doorgestuurd naar het meldpunt? 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 

 Is het eens met de opmerking van dhr. Martens over de veiligheidsregio. 

 Eens met de opmerking van dhr. Verhoef over de Drank- en Horecawet. Dit laatste is van 

belang in verband met eerdere opmerkingen van spreker over het alcoholontmoedigingsbeleid. 

Eerder bespreken dan in 2013 is nodig, graag de rol van ouders en jongeren daarbij 

meenemen. 

Mw. De Wrede (PvdD): 

 Is blij met de focus op de aanpak voor huiselijk geweld. De Dierenbescherming ziet een rol 

voor zichzelf; kan de gemeente hier wat mee doen? 

 Is tevreden met het besluit over het niet invoeren van de wietpas. De fractie wil niet dat het 

college inzet pleegt op het speuren naar kleine wietplantages op zolders; de inzet kan beter 

worden gericht op het opsporen van mensenhandel. 

 Blz. 232, wetsontwerp Ondersteuningsorganisatie Fysieke Veiligheid: enkele taken worden 

geschrapt; die moeten vorm krijgen in regionaal verband. Is daarbij al sprake van dezelfde 

aanpak als bij dieren? 

Burgemeester Rehwinkel: 

 Bedankt voor de positieve woorden over de inzet in verband met de wietpas en de 

drugspanden. De burgemeester is voornemens te kijken naar verbreding van de aanpak voor 

de stad, in overleg met de coffeeshophouders en deskundigen op het terrein van de 

gezondheid. Mocht specifiek beleid voor Amsterdam worden ingevoerd ten aanzien van 

toelaten van toeristen in coffeeshops, dan moet dit ook voor Groningen gaan gelden. 

Identificatie blijft verplicht. Gekeken wordt naar wat andere steden voor keuzes maken. 

 Politieregio, regio eenheid Noord: de burgemeester is beoogd regioburgemeester. Daarnaast is 

er de veiligheidsregio die betrekking heeft op de provincie Groningen, daar is de burgemeester 

voorzitter. Bij beide speelt het afleggen van verantwoording. Op initiatief van dhr. Gijsbertsen 

is al afgesproken hier verder over te praten, dat zal gebeuren. 

 De nieuwe Drank- en Horecawet: volgens de wet hebben gemeenten een jaar om de 

wijzigingen door te voeren. De burgemeester zegt toe de te maken keuzes eerder aan de raad 

voor te leggen dan pas in de loop van 2013. 

 Meldpunt Overlast en Zorg: het klopt dat dit beter kan. Het Meldpunt zit op het politiebureau, 

er is afstemming met de politie. Ook dit laatste wordt bekeken. 

 Mensenhandel en leges: kosten van handhaving mogen niet in leges worden doorberekend. De 

burgemeester wacht af wat de raad vindt over dit punt. De financiën voor de aanpak 

mensenhandel in 2013 zijn rond. 

 Alcohol en jongeren: dit wordt binnenkort behandeld in de commissie van wethouder 

Visscher. De handhavingkant wordt begin 2013 in de commissie F&V besproken. Dan komen 

de opmerkingen van mw. Van Gijlswijk aan de orde. 

 Huiselijk geweld begint vaak bij dieren; dat gegeven wordt meegewogen bij de aanpak en bij 

de toepassing van het huisverbod. De burgemeester zal zich verdiepen in de wens van de 

Dierenbescherming om erbij te worden betrokken. 

 Wetsontwerp Ondersteuningsorganisatie Fysieke Veiligheid: het gaat om overdracht van taken 

van de lokale naar de regionale brandweer. Er gaan geen taken verloren. 
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 De commissie ontvangt de cijfers van het Regionaal Operationeel Team zodra die beschikbaar 

zijn. 

 De veiligheidsmonitor: het college toetst tussentijds op verschillende criminaliteitsaspecten, 

dat heeft niet te maken met de veiligheidsmonitor. Vanwege beperkte middelen is het moeilijk 

tussentijdse sturing mogelijk te maken bij de veiligheidsmonitor. 

 C2000: het functioneren heeft de aandacht, o.a. wat betreft bereikbaarheid Euroborg en 

bereikbaarheid bestuurders. De antwoorden op de door dhr. Moes in ander verband gestelde 

vragen komen binnenkort naar de raad. 

 Er is de nodige aandacht voor het toenemende aantal inbraken. Inwoners en bedrijven kunnen 

er zelf veel aan doen door opvallende maatregelen. 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 14.55 uur. 


